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Onderwerp Toekomst Bravis Ziekenhuis Roosendaal en

Bergen op Zoom

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder B&W

Schriftelijke vraag

ln de toekomstvisie van het Bravis ziekenhuis is de wens door Bravis uitgesproken om te komen in
2030 tot één ziekenhuis voor Roosendaal, Bergen op Zoom en het omliggende verzorgingsgebied.

De PvdA meent dat beide gemeenten en dus ook de gemeenteraad in een vroeg stadium hierbij
betrokken moeten worden, om te komen tot optimale besluitvorming door het Bravís ziekenhuis.

De PvdA vindt goede zorg in de regio erg belangrijk, bereikbaar voor onze inwoners en daarnaast is

het ziekenhuis een belangrijke werkgever.

L. ls het college van B&W betrokken geweest bij de totstandkoming van de toekomstvisie van
het Bravis ziekenhuis? Zo niet, wat is uw eigen visie als het gaat om de toekomst van het
ziekenhuis in Roosendaal?

2. ls het college van B&W van mening dat een gemeente als Roosendaal dient te beschikken
over een eigen ziekenhuis, nu en in de toekomst?

3. Op welke wijze wordt de gemeente bij de voorbereiding van de besluitvorming betrokken?

4. Op welke wijze gaat u hiermee aan de slag met de Netwerkstad, dus samen met Bergen op
Zoom?

5. Op welke wijze gaat u met onze samenleving hierover in gesprek?

Alvast dank voor uw antwoorden.

PvdA, MichaelYap



Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

1. Over de recentelijk in de krant gepresenteerde visie hebben nog geen gesprekken

plaatsgehad tussen het College en het bestuur van het Bravis ziekenhuis. Het bestuur van

het Bravis ziekenhuis stelt zich transparant op en zoekt steeds afstemming met alle

betrokken belanghebbenden. De band met het bestuur is naar volle tevredenheid en de

samenwerking is prima.

2. Het uitgangspunt is uitstekende zorg en optimale bereikbaarheid van die zorg voor onze

inwoners.

3. Zie ook bij vraag 1.

4. Zie ook bij vraag L. Naast bestuurlijk overleg op inhoud zijn er ook de formele procedures

waar de gemeente, de gemeenteraad en inwoners inspraak hebben. Denk bijvoorbeeld aan

het bestemmingsplan.
5. Er is dit jaar nog geen overleg geweest in het kader van Netwerkstad.

Het ligt voor de hand om met beide colleges in gesprek te blijven en dit thema te agenderen.

6. Het Bravis ziekenhuis heeft als inítiatiefnemer in de eerste plaats een verantwoordelijkheid
om alle betrokkenen helder en tijdig te informeren. Wij vertrouwen erop dat dit ook
zorgvuldig zal gebeuren en dat dit in overleg met ons zal zijn. Waar gepast zullen we
gezamenlijk optreden.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosendaat,

namens dezen,

tfiyt'

Corné van Poppel,

Wethouder zorg en wetzijn.


